

Deltager:  
Skype: Ralph, Michael, Søren S.(SJS)  
Maiken, Nis, Flemming Kaas.  
Afbud: Thomas, Oliver

## Opfølgning på projekter der skal med på Rep. Mødet.

### Udviklingssektor:

Tumbling Opstart (Maiken)  
Tumbling på Sjælland (Mangler ansvarlig, SJS fortæller)  
Sommer tumbling Camp (Nis)  
Konkurrencer – publikumsvenlige-udvikling (Nis)

## Rep-mødet Søndag.

### **Beretning til Rep-mødet.**

Kort og godt hvad der er sket. Husk at se fremad. Det er mest formelt.

Maiken, Ralph og Thomas sender deres input til mig. Hvis jeg har dem sent fredag d. 9.9 er det fint for mig.  
Flemming sender det direkte til Eskild.

### **Ad-hoc udvalget, Søren**

#### **Konkurrencesektionen**

Teknik/Dommer, **Ralph**  
Stævner, **Thomas**

#### **Udvikling sektion, Maiken**

#### **Elite sektion, Flemming**

## Års hjul.

Alle sender info til Michael inden næste uge. Han samler dette og gør det lækker i et årshjul.

## Møder resten af året:

(Måske skal der flere til??):

- |                 |          |                          |
|-----------------|----------|--------------------------|
| • Onsdag        | 7/9      | Adhoc+ udvalg Skype møde |
| • Fredag        | 7/10     | Adhoc+ udvalg.           |
| • Lørdag/Søndag | 22-23/10 | Rep møde                 |
| • Onsdag        | 11/1     | Adhoc+ udvalg Skype møde |
| • Søndag        | 25/5     | Adhoc+ udvalg.           |

## Eliteudvalgs repræsentant

Vi udpeger Flemming Kaas.

### Ad-hoc udvalg

- Medlemmer Maiken træder tilbage fra udvalget, men vil gerne løbe med projekter....
- Nye medlemmer. Vi skal lave meget reklame for at få mange med til Rep. Mødet. Her skal vi gerne finde en eller to til udvalget. (Det ville være fint) Ellers skal vi udvikle denne projekt struktur i vores arbejde.
- Reklame for Rep. Mødet.
- Placer alle disse ind i "Asana" projekt værktøjet. Så samler Maiken (og jeg) det til et oplæg inden næste møde.
- Vi holder et lille SKYPE opfølgings møde mandag d.19/9 kl. 18.30